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OBRODA SLOVANOV, občianske združenie, Ochodnica č. 60, 023 35 Ochodnica 
    
 
       Vybavuje : Ing. Pijak Pavol Dátum : 30.8.2023  
 
 
 

Ako liečiť turbo rakovinu z mRNA vakcín a ako byť celý život zdravý – 
teda nikdy nebudete mať žiadnu chrípku, virózu ... nič!! 
 
 
Už asi pred rokom sa vypredala moja kniha „Nebezpečná vakcinácia“, ktorej bol náklad len 2000 ks. Ale 
väčšina tém v tejto knihe teraz nie je aktuálnych a tak som sa rozhodol vybrať len jednu kapitolu z tejto 
knihy, ktorá je v súčasnosti maximálne aktuálna. 
Pred 2 mesiacmi som sa dozvedel, že jedna moja bývalá spolupracovníčka má rakovinu. Tak som jej 
okamžite volal a zisťoval... Bola operovaná na hrubé črevo. Po operácii jej povedali, že má rakovinu 
a už metastázy všade, aj v pľúcach... Tá pani lamentovala, že nikdy nebola chorá... a že tú rakovinu 
určite dostala z tej mRNA vakcíny... Bol som prekvapený a aj trochu zlostný, že však si mohla prečítať 
moju knihu „Nebezpečná vakcinácia“, pretože mala k nej prístup.... Ale nič... tak som jej povedal, čo má 
robiť a že aj z tejto turbo rakoviny sa dostane....  
 
Teraz odbočím a nakopírujem z tejto knihy „Nebezpečná vakcinácia“ samostatnú kapitolu, ktorá sa týka 
aj liečenia rakoviny. 
 
Kapitola 10 - O „životospráve“ ľudí, ktorí neboli chorí celý život 
 
Toto bude šok pre celú demokratickú a Západnú medicínu. 
Asi okolo r. 1988, ešte za socializmu si pamätám, bol v televízii, v televíznych novinách taký šot. 
Reportér bol na družstve v nejakej maštali a tam sa pýtal dvoch starých ľudí – muža a ženy – odhadujem 
vo veku asi 70 rokov. Bolo to v zime, asi to bola aktuálna reportáž, že bola nejaká chrípková epidémia 
a možno niektoré školy mali týždeň , dva týždne, zimné prázdniny.... Pýtal sa tých dvoch, ako často sú 
chorí a dostanú chrípku. A oni odpovedali asi takto : „My sme neboli nikdy chorí. My nemáme u nás 
v dedine u lekára ani zdravotnú kartu. Lekár ani nevie, že sme v dedine.“ No reportér v šoku a neustále 
hovoril, že to nie je možné! Však pracujú v takom nehygienickom prostredí, v zime, v lete, ráno vstávajú 
o 5:00 hod a idú do práce a sú neustále aj v zime... to nie je možné.... Ale tí dvaja sa usmievali 
a spokojne hovorili, však choďte k nášmu lekárovi, či tam nájdete našu zdravotnú kartu?! 
Nerozumel som ani ja. 
 
O veľa rokov neskôr – ale už v tuhom demokratickom režime – asi okolo r. 2005 až 2007 som zasa videl 
na Slovenskej televízii, vtedy sa jej hovorilo STV1, zasa reportáž v televíznych novinách. A zasa to bolo 
určite v zimnej chrípkovej sezóne.... Tá istá scéna. Reportér v maštali sa pýta dvoch starých ľudí, muža a 
ženy, že koľko majú rokov. Ak si dobre pamätám, tak to bolo tiež skoro 70 rokov, vysoko cez 60-ku. 
A teda hlavná otázka, ako často sú chorí, ako často majú chrípku? A odpoveď zasa ako z druhej planéty 
: „Oni nikdy neboli chorí. Nechápu, prečo ľudia okolo nich sú takí chorľaví. Oni nikdy neboli u lekára... 
Nemajú ani založenú zdravotnú kartu..... Nič im nie je po celý život....  A celý život pracujú tu v tejto 
maštali a na poli. A je to ťažká práca...“ 
Reportér sa smial a končil to tým, že pýtal sa lekárov a ani oni nechápu? 
No a ja už chápem...... Prišiel som na to v r. 2018.  
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Od r. 2010 do asi 2018 som si bol pozrieť ako turista viacero skanzenov ľudovej architektúry. Ako napr. 
na Kysuciach  na Bystriciach, pri Martine, na Orave, na Liptove.... a aj ešte asi 2 skanzeny? Už si 
nepamätám. Chodil som po tých dreveniciach a pozeral som a porovnával, kde ako to je a aké sú 
rozdiely. Všimol som si základný rozdiel medzi domami, ktoré boli postavené po r. 1880 až 1900 a ktoré 
boli postavené pred r. 1850. Tu bol zásadný rozdiel. Každá táto drevenica mala pri obytnej časti 
prilepenú aj maštaľ pre hospodárske zvieratá, ktoré chovali. Najčastejšie to boli všade krava a sviňa, 
alebo aj ovce... Sprievodkyňa to logicky vysvetlila, že to bolo preto tak, že v maštali bolo od zvierat 
teplo a tak cez stenu sa teplom vyhrievala aj susedná obytná časť domu.  
Ale rozdiel bol v tom, že staré drevenice mali okrem vstupu do maštale z vonkajšieho priestoru aj vstup 
priamo z obývacej časti domu. Vtedy bola obývacia časť len jedna izba, kde bola pec a stôl a lavice 
a postele. A v tejto izbe sa jedlo, sedelo, spalo, rodičia spali so svojimi deťmi ... všetko v jednej izbe. 
A nedalo mi to, prečo mali vstup priamo z maštale do obývacej časti. Však im tam išiel ten „smrad“ od 
hnoja a zvierat do izby! A v r. 2018 ma to zasa napadlo pri prehliadke nejakého skanzenu a vtedy sa mi 
„rozsvietilo“.... Čo je to ten smrad v maštali? To je hlavne amoniak a sírovodík. Ale amoniaku je min. 
100 krát viac. A čo urobí amoniak, keď sa ho človek nadýcha? Zmení sa z plynného NH3 na zásadu 
NH4OH......... A to je to....!! Človek, ktorý dýcha amoniak, tak sa mu neustále udržuje v pľúcach zásadité 
prostredie. A ako je v pľúcach, tak je v celom organizme!!!!! 
Viete, prečo pijem citróny? Preto, že chcem mať zásaditú reakciu organizmu. Viete, prečo sa občas 
„lúhujem“ vo vani vo vápne? Pretože chcem mať zásaditú reakciu organizmu! 
No a títo naši predkovia to mali cez dvere stále. Celú zimu, celý rok...... 
A tak isto v tých reportážach v televízii, tí starčekovia pracovali celý život v maštaliach...... dýchali 
amoniak celý život..... teda mali zásaditú reakciu organizmu celý život!!!! 
 
Myslím si, že aj sírovodík pri vdychovaní zohral svoj liečivý účinok. Síra je potrebný prvok pre 
človeka... Ale to už nechám na výskumníkov, nech zistia, čo všetko liečivé je v „smrade“ v maštaliach 
od kráv, svíň, koní, oviec.... 
Navrhujem v maštaliach postaviť postele a robiť liečby ľuďom, ktorí majú dýchacie problémy a ktorí si 
chcú zlepšiť celkové zdravie. Stačí, ak budú chodiť do maštalí spať na noc a cez deň môžu pracovať aj 
v smogovej Bratislave...... Smejem sa....  
Neviem, ako bude maštaľ fungovať na tých, ktorí majú astmu? Ale tí, ktorí majú alergiu, sennú 
nádchu.... iné dýchacie problémy, podľa mňa po 2-3 týždňovom pobyte v maštali, vždy na noc, budú 
vyliečení a nebudú potrebovať žiadne hormonálne kortikoidy a iné somariny........ 
Tak, stavajte maštale a chovajte kravy a svine a prepájajte si obývačky a spálne priamo do maštalí? Ha, 
ha......  
A týmto som vypustil džina s fľašky, informáciu takého druhu, že tohto myšlienkového „vírusu“ sa už 
nezbavíte. 
 
Ako reakciu k tejto kapitole som dostal mail, ktorý nášmu občianskemu združeniu poslal náš čitateľ a  
ktorý prikladám dole, pretože potvrdzuje pravdivosť mojej logickej analýzy v tejto kapitole. Len 
doplňujem pre čitateľov tejto knihy...., že sóda bikarbóna je silne ZÁSADITÁ...... negatívny redox 
potenciál.... „negatívne ióny“... Pre tých, ktorí chodili do „Slovenskej pyramídy“...  „Kóta Zulu 664“ 
v Rudňanoch...  vieme, ako vynikajúco tieto „negatívne ióny“ liečia skoro všetko.....  Fungujú napr. aj na 
ľudí s cukrovkou........To bolo reálne overené v tejto „pyramíde“....  Chápete? A vieme, že cukrovka sa 
má liečiť a nie dávať chorým inzulín....?! Chorí, ktorí berú inzulín, sú ako „nevoľníci“ tejto 
zdravotníckej „demokratickej“ mafie..... Celý tento skurvený Západný demokratický mafiánsky systém 
Vás nechce liečiť.........!! A teda Vás nechcú liečiť ani z cukrovky..... Oni, tie svine Západné 
a Vatikánske, Vás chcú trvale udržovať chorých, aby ste im stále platili...... Však cukrovka sa dá ľahko 
liečiť!! Prečo Vás neliečia??, a pichajú vám inzulín?? ........ pretože ste chuji...... 
A tu je ten mail : 
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V brazilském Acre existuje oficiální studie, jak rychle se pacienti infikovaní COVID zlepšili po 
rozprašování 3 gramů hydrogenuhličitanu sodného (po slovensky sóda bikarbóna) ve 100 ml vody v 
rozprašovači. 

 
 
Nový výzkum hydrogenuhličitanu se přidává k seznamu léčby. Virové infekce jsou citlivé na změny pH. 
Jednoduchá alkalizace krve snižuje náchylnost buněk k virům.  
Hydrogenuhličitany lze užívat preventivně orálně a mohou být inhalovány a dokonce pumpovány do plic 
u pacientů na JIP, když jsou poškozeny jejich plíce.  
Výzkum provedla Federální univerzita v Acre ( UFAC ) ve spolupráci s Nadací Oswalda Cruz 
(FIOCRUZ), zabývající se výzkumem virů a vakcín. Studie byla schválena Národní komisí pro etiku a 
výzkum (Comissão Nacional de Ética em Pesquisa). Léčba, jejímž cílem je zlepšit saturaci kyslíkem v 
krvi, již byla provedena u přibližně 300 lidí v Acre .  
FIOCRUZ https://en.wikipedia.org/wiki/Oswaldo_Cruz_Foundation 
UFAC https://en.wikipedia.org/wiki/Oswaldo_Cruz_Foundation 
studie https://www.bahianoticias.com.br/saude/noticia/25933-estudo-no-acre-avalia-eficacia-do-
bicarbonato-de-sodio-para-tratar-covid-19.html 
další studie účinků sody: 
https://www.bibliotecapleyades.net/ciencia/ciencia_bicarbonate.htm 
 Výzkumnice Dr. Carolina Pontes říká, že roztok založený na hydrogenuhličitanu (sóda 
bikarbóna) ponechává plicní sekreci tekutější. U pacientů s mírnými příznaky se léčba provádí inhalací, 
v závažnějších případech se hydrogenuhličitan vstřikuje přímo do plic a odsává zpět.  
Příklad: 
Dr. João Rodrigues , 32 let, zasažení 80% plic, pět dní v nemocnici. 
ʺZlepšení bylo nesmírně významné, něco, co mě i jako lékaře překvapilo, protože jsem nikdy neviděl tak 
rychlé zlepšení .ʺ  
 Infekčnost koronaviru je ve skutečnosti mimořádně citlivá na pH. Kmen MHV ̵ A59 koronaviru je 
poměrně stabilní při pH 6,0 (kyselý), ale rychle a nevratně se inaktivuje krátkým ošetřením při pH 8,0 
(alkalický). Lidský kmen koronaviru 229E je maximálně infekční při pH 6,0. Infekce buněk koronavirem 
A59 při pH 6,0 (kyselém) vede k desetinásobnému zvýšení infekčnosti viru oproti pH 7,0 (neutrální pH). 
Data naznačují, že koronavirový IBV využívá přímou reakci aktivace fúze viru a buňky s nízkým pH. 
ʺFúze koronavirového IBV s hostitelskými buňkami nenastává při neutrálním pH. Aktivace fúze je 
proces závislý na nízkém pH. Při pH 5,5 je poloviční maximální rychlost fúze, malá nebo žádná fúze při 
pH 6,0. ʺ  
Bikarbonát je také fungicidem a je jediným lékem pro Candida Auris, která je odolná vůči 
farmaceutickým fungicidům. Jedná se o vysoce smrtelnou infekci, která ohrožuje svět ještě více než 
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COVID, který je pro srovnání benigní, přesto o ní není řečeno ani slovo.  
Politický systém, mainstreem, vládní agentury a lidé jako Dr. Fauci trvali na podpoře šíření poplašných 
zpráv, které zastíraly, že již existuje bezpečná a účinná léčba COVID ̵ 19 a jeho mutací ...  
Zajímají se pouze o prodej vakcín veřejnosti. Nejde jim o veřejné zdraví nebo bezpečné vakcíny. 
Terorizují celou generaci dětí do bodu, kdy značné procento uvažuje o sebevraždě.  
Komentář 
Během ʺvěku Coviduʺ lidé obětovali vše (zaměstnání, rodinu, náboženství, společenský život). V místech, 
kde je to nejintenzivnější, je však vyšší míra úmrtnosti a infekce, a mnohem větší je nevědomost a strach . 
Veřejnost se stala kořistí farmaceutických zájmů, které využily strachu a nevědomosti. Farmaceutický 
terorismus , lékařská nevědomost a medicínský humbuk drží lidi co nejdál od užitečné přírodní léčby, 
nutí do lékům a nebezpečných vakcín, které zabíjejí .  
ʺJak léčba HCQ / zinek / antibiotika, tak léčba Ivermectinem / zinkem / antibiotiky jsou prokázané, 
bezpečné a levné. Dokonce i ti nejznalější odborníci jsou zbaveni platformy, když říkají cokoli, co je v 
rozporu s agendou očkování / lockdownu. 
Média se podílejí na udržování neinformovanosti veřejnosti. Negativní reakce na vakcíny COVID jsou 
bolestně vysoké , vyšší než u jakékoli jiné vakcíny dosud, avšak teroristický tisk o tom neuveřejní ani 
slovo. Pravda stejně uniká a děsí, téměř polovina veřejnosti jsou skeptiky vakcín COVID.  
Úředníci v oblasti veřejného zdraví se více podobají andělům smrti a zkázy než poskytovatelům zdraví a 
bezpečnosti. Jejich odborný status je stimuluje k vyvolávání strachu a posiluje proti skutečným 
odpovědím ohledně ohrožení veřejného zdraví.  
V Nepálu s minimální infekcí COVID jsou ʺodborníci na veřejné zdravíʺ upřímní. ʺVláda byla velmi 
neefektivní,ʺ říká doktor Anup Subedi, lékař infekčních nemocí. ʺDošlo k neochotě zapojit odborníky a 
využívat data a vědu.ʺ  
Pokud člověk nemyslí sám na sebe, stává se virtuálním otrokem zákeřných lidí a organizací. Máme na 
planetě novou formu terorismu. COVID agendu podporující zdravotníci jsou vinni z masivního týrání 
dětí s jejich uzamčením, maskou a společenským distančním šílenstvím. Nic z toho nebylo nutné pro 
nemoc, kterou i bez ʺpovolených lékůʺ přežije více než 99,6%.  
Smrt nakonec přijde na každého, ale se sodou přijde spíše později.  
Měli bychom být všichni znepokojeni, když prominentní hlasy, jako je Robert F. Kennedy Jr . jsou 
cenzurováni, umlčováni a jsou nuceni mizet ze sociálních médií za vyjádření ʺnežádoucíchʺ myšlenek.  
Buďte opatrní, jinak se vy a vaše děti přidáte na dlouhý seznam obětí lékařských teroristů.  
V případě medicíny je dobré zjišťovat, co se děje od doby, kdy před 100 lety převzali Rockefellerovci 
oblast medicíny. V roce 1918 lékaři úspěšně používali hydrogenuhličitany k léčbě španělské chřipky.  
Závěr 
Existují tři formy hydrogenuhličitanu ̵ hydrogenuhličitan sodný, draselný a hořečnatý ... 
Jsou to netoxické, alkalizující látky pro prevenci a léčbu nemocí, jako: rakovina, nemoc jater 
Diabetes typu I a typu II, Lupus, srdeční choroba, farmakologická toxikóza, cévní chirurgie 
tonzilární herniace způsobená mozkovým edémem, toxikóza z kyseliny mléčné, hyponatrémie nebo nízký 
obsah solí nebo ztráta solí v důsledku nadměrného pocení.  
 Výzkum britských vědců z Royal London Hospital ukazuje, že hydrogenuhličitan sodný může 
dramaticky zpomalit progresi chronického onemocnění ledvin. Přesto debata a nevědomost kolem těchto 
jednoduchých léků pokračuje.  
Armáda Spojených států uznává, že hydrogenuhličitan sodný je lékem volby k odstranění uranové 
toxicity z ledvin. Je to jediný lék, který je k tomu oceňován. Bikarbonáty jsou také konečnou formou 
chemoterapie. (Pozn. mimochodem, pokud to se sodou přeženete, zvracíte stejně jako po chemoterapii)  
Za tři dolary za libru překoná hydrogenuhličitan sodný chemoterapii a ozařování, protože se zaměřuje 
na kyselost a podmínky s nízkým obsahem kyslíku. 
Léčba rakoviny hydrogenuhličitany odstraní základní důvody, proč se rakovinné buňky formují a jsou 
agresivní , takže jde o lékařsky zdravou terapii, kterou by nikdo neměl popírat. 
Podávání bikarbonátů také činí tyto tradiční terapie rakoviny bezpečnější a efektivnější. 
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Sodík, draslík a hydrogenuhličitan hořečnatý jsou zázračné léky ne kvůli jakékoli víře, ale kvůli tvrdým 
lékařským vědeckým datům, anamnéze a základní fyziologii.  
Stále je lékařskou tragédií, že je přehlížena nejlevnější, nejrozšířenější bezpečná a účinná medicína.  
Důležité po zamyšlení 
Bikarbonáty fungují s jinými léky v dokonalé harmonii , ať už farmaceutickými, tak přírodními. 
Při použití nejtoxičtějších léků, například při chemoterapii nebo radiační terapii , bikarbonáty zmírní 
jedovaté účinky. 
Při použití s jinými přírodními léky bude jeho léčivá síla pouze zesílena ...  
Zdroj: https://www.bibliotecapleyades.net/ciencia3/ciencia_bicarbonate26.htm 
 
Ale pokračujme našou turbo rakovinou. 
Povedal som kolegyni, že si musí zmeniť pH organizmu z kyslého na zásaditý a tým sa vylieči aj 
z rakoviny. Naordinoval som jej len 2 základné látky : 

1. Každý deň ráno má vypiť cca 3-4 dcl citrónovej šťavy – tá spôsobuje zvýšenie pH organizmu. 
2. Od ráno do večera má inhalovať koncentrovaný vodný aerosol sódy bikarbóny. Koncentrácia 

sódy by mala byť čo najvyššia, najlepšie cca 4-5 polievkových lyžíc od 1,5 až 2 dcl vody.  
Postup inhalácie. Každú asi hodinu až 1,5 hod. až 2 hod. inhalovať cca 3-7 krát, podľa toho, koľko sódy 
pacient dostane do pľúc... Treba veľa, ale nie, aby sa to preháňalo... Každý bude cítiť svoju mieru. 
Inhalácia prebieha tak, že tento vodný roztok sódy sa rozprašuje nad vaňou a dotyčná to vdychuje 
otvorenými ústami priamo do pľúc!! Používajte bežné rozprašovače vody na kvety v domácnosti. 
Je dôležité, aby to bolo v malých dávkach po celý deň a nie nárazovo veľké množstvo. 
Takýmto spôsobom sa rýchlo zmení pH celého organizmu z kyslého na zásaditý! 
Okrem toho som jej doporučil aj vaňové kúpele v sóde bikarbóne, alebo vo vápne. Vápno je podstatne 
alkalickejšie a tak stačí polievková lyžica vápna. Množstvo sódy tomu zodpovedá asi 30 dkg. Ja som sa 
vždy držal toho, aby pH vo vani bolo cca 11, pretože ak je už 12 a viac, tak to vápno spáli pokožku na 
tvári... Ale ani to nie je žiadny problém. Ak máte málo vápnika a odvápňujú sa vám kosti, tak si dávajte 
do vane vápno... Je to najlacnejšie. Nikde som nečítať žiadnu štúdiu, ako takéto vápenné vaňové kúpele 
zabraňujú odvápňovaniu kostí. Ale však cez pokožku sa musí meniť nielen pH organizmu, ale sa musí 
do tela dostať aj vápno!! ... Tu je však problém asi ľadviny!! Veľké množstvo minerálov zaťažuje 
ľadviny a tým sa bude aj dvíhať krvný tlak... Je to veľa súvislosti a schopní lekári by mali vedieť...  
Mám vyskúšané na sebe, že po asi 30 minútach kleslo pH vody vo vani asi o jeden stupeň. Teda ak bolo 
pH na začiatku 11, tak po 30 minútach bolo 9,5 až 10. pH je logaritmická funkcia, teda pH 10 obsahuje 
10 krát menej záporných iónov ako pH 11. Teda zjednodušene min. 90 % pH z vápna prešlo do môjho 
tela. 
Tá žena to všetko robila poctivo... Používala však len sódu. 
Za 3 týždne som jej volal a povedala, že sa cíti vynikajúco.  
Volal som je asi po 2 mesiacoch minulý piatok. Povedala mi, že bola práve na kontrole a lekár jej v šoku 
hovoril, že mala tak veľký nádor, ktorý sa už nedal operovať.... Teda bol presvedčený, že je s ňou 
koniec!.... Ale ten nádor sa stratil???? Lekár hovoril, že tá chemoterapia vynikajúco zabrala... On ten 
lekár asi zomrie sprostý...?? Povedal som tej žene, aby tomu lekárovi povedala, keď bude úplne 
vyliečená, čo robila s pH svojho organizmu!! 
 
Ešte som tej kolegyni pred 2 mesiacmi povedal, že aby každý deň zjedla 1 vajce. Pretože vajce je 
výnimočne zdravé a zásadne posilňuje celkovú imunitu... Pre ľudí, ktorí nemajú problémy s pečeňou!! 
Pozor, vajce je nebezpečné pre človeka, ktorý má problémy s pečeňou, pretože okamžite výrazne 
skokovo u takého človeka sa zvyšuje krvný tlak!! 
Minulý týždeň som sa náhodne dozvedel, že pán Staněk povedal, že nejaký japonský vedec zistil, že 
žltko z vajca a kurkurma (a ešte nejaký liek, ale to som zabudol) odstraňuje z tela S-proteíny a aj 
grafen.....!!  
Chápete?... 

http://www.obrodaslovanov.sk/
http://www.obrodaslovanov.sk/
https://www.bibliotecapleyades.net/ciencia3/ciencia_bicarbonate26.htm


www.obrodaslovanov.sk     Bankové spojenie :    IČO : 50628496 
info@obrodaslovanov.sk     VUB bank a.s., č. ú. :                                              www.obrodaslovanov.sk  

                          SK3002000000003890554755                    
                                               
          

 
Šírte tieto informácie všade okolo seba. Len nevzdelaní somári zbytočne zomierajú na rakovinu. Ako 
posledne Vašo Patejdl... A predtým ten somár Žbirka, ktorý po 3 dávkach mRNA vakcíny dostal taký 
zápal pľúc, že už sa z toho nedostal! Pritom, ak by vedel o zázračných účinkoch sódy bikarbóny 
a inhaloval podľa vyššie uvedeného, tak by bol zdravý do 2-5 dní!!!!! Opakujem, vyliečil by sa max. do 
5 dní!!!!!!  
 
Pre lekárov ešte trochu teórie : 
Zásaditá reakcia znamená, je to záporný Redox potenciál. Kyslá reakcia je kladný Redox potenciál. 
Všetky choroboplodné baktérie a vírusy majú kladný Redox potenciál. Teda akonáhle má ľudský 
organizmus zásaditú reakciu, tak jeho krv aj lymfatický systém, má záporný Redox potenciál. Takže 
akýkoľvek vírus, baktéria s kladným redox potenciálom sa dostane do tela tohto človeka, tak celý 
imunitný systém okamžite „oxiduje“ tento vírus alebo baktériu a teda ich zničí!! Preto ľudia, ktorí majú 
zásaditú reakciu tela nemôžu nikdy ochorieť!! Nikdy nemôžu mať ani rakovinu...  
 
V mojej knihe „Nebezpečná vakcinácia“ píšem aj o MMS, svetovo známej liečebnej metóde Američana. 
Pri tejto a iných modifikáciách tejto metódy, sa využíva ten istý princíp. Kysličník chloričitý má záporný 
Redox potenciál. Teda jeho záporné ióny napádajú a „oxidujú“, teda doslova spália, všetko, čo má 
opačný elektrický náboj!! Ten Američan píše, že nielen rakovina sa dá vyliečiť asi za 30 až 60 dní, ale aj 
cukrovka... Preto podľa tohto autora tejto metódy, cukrovku spôsobuje nejaký vírus, ktorý napadne 
pankreas. Tento vírus je veľmi odolný a preto zničenie tohto vírusu na pankreasy kysličníkom 
chloričitým je 2 až 3 krát ťažšie ako liečenie rakoviny!! Ale odstránením toho vírusu sa vyliečite a už 
nikdy nebudete potrebovať inzulín...!! To ja neviem, to som si zatiaľ nevyskúšal.  
Ale vyskúšal som silnejšiu metódu. Náhodou som sa zmýlil .... (Asi nič nie je náhodné?) Na chodidle, 
naspodu členku, sa mi začala robiť červená škvrna. Táto škvrna sa mi asi za rok zväčšila z priemeru 2 
mm na asi 35 mm. Vtedy som omylom urobil reakciou 15 % chlórnanu sodného (a nie chloritanu 
sodného) a 50% kyseliny citrónovej a tak som vyrobil chlór... Chlór má oveľa vyšší Redox potenciál ako 
kysličník chloričitý. A roztokom 15 kvapiek som si potieral vatou túto škvrnu. Po 3-4 potretí, teda za 3-4 
dni, sa mi táto škvrna zoschla a odlúpla a nemal som už nič.... Ale asi za rok sa mi to vrátilo... Ale vtedy 
som už vedel, že som nepil počas znižovania krvného tlaku ClO2, ale doslova Cl2 a tak teraz som to robil 
správne s kysličníkom chloričitým... (Za týždeň užívania Cl2 mi vtedy klesol tlak zo 160 na 130!) Ale 
tento ClO2  vôbec neúčinkoval! Potieral som si tú novú červenú škvrnu asi týždeň a nič.... Tak som opäť 
použil Cl2 a za 3-4 dni som opäť odstránil túto znova objavenú červenú škvrnu!  
Teda chlór je oveľa účinnejší ako kysličník chloričitý! 
 
Ďalšia moja skúsenosť s chlórom bola asi pred rokom. U zubára mi robili „extrakciu“ zubu, teda my ho 
doslova vylamovali... „hrôza“... a potom robili prípravu na implantát. Zubár mi potom povedal, že to bol 
ťažký zákrok a že budem mať silné bolesti až 10 dní... Aby som užíval Ibalgin .... No... Ja som prišiel 
domov a okamžite som si dal výplach úst roztokom chlóru, ktorý som vyrobil reakciu 20 kvapiek 15 %-
ného chlórnanu sodného a 50 % roztoku kyseliny citrónovej. Toto som urobil v ten deň 5 krát. Na druhý 
deň som to urobil asi 3-4 krát... a už ma odvtedy nič nebolelo!!! Opakujem, nemal som už žiadne bolesti. 
Ale preventívne som si ešte vyplachoval ústa chlórom cca 2 krát za deň asi 3 dni. Chápete?.... 
Čo robí silný záporný Redox potenciál?!...  
Podľa mňa je chlór 10 krát účinnejší než akékoľvek antibiotiká!!!!!! Preto sa nebojte žiadnych 
vírusov a ani baktérií!! Používajte chlór a tých lekárov, ktorí sú nevzdelaní a tomu nerozumejú, pošlite 
do RITI!!  
 
Ešte na záver, ktoré potraviny sú kyslé a ktoré zdravé zásadité: 
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Toto rozdelenie potravín som urobil podľa informácii od Slovenskej lekárky Augustínovej, ktorej som 
absolútne uveril a urobil som tento zoznam asi pred 15 rokmi. V zozname ešte  uvádzam, čo si  myslím 
o chemickej reakcii danej potraviny – či je zásaditá, alebo kyslá pre ľudský organizmus. U vyslovene 
toxických potravín sa ani nebudem unúvať uvádzať chemickú reakciu! Ale ja som laik a ľahko sa 
môžem mýliť. 
 
Potraviny, ktoré prospievajú zdraviu, zoradené v zostupnom poradí od najlepších k horším : 

1. Každý deň 1 vajce (neplatí pre chorý pankreas, pečeň!! – vážne!) – asi neutrálna 
2. Každý deň na ráno šťavu z 1 až 2 citrónov - zásaditá 
3. Každý deň semená a oriešky, ktoré danému človeku nevadia – môže niekto zle znášať rôzne 

oriešky - zásaditá 
4. Všetky koreniny a prírodné prísady rastlinného pôvodu, ak daný konzument nie je na niečo 

alergický - zásaditá 
5. Klíčené semená – hlavne hrach, šošovica, a pod. (pozor nie fazuľa, to je toxické) - zásaditá 
6. Kvasená zelenina – ako uhorky, paradajky, papriky, kapusta a pod. – zásaditá 
7. Klíčky šošovice , hrachu (nie fazule!) – vynikajúce pre zdravie - zásaditá 
8. Červené víno – ženy 1-1,5 dcl denne, muži 2-3,5 dcl/deň – zásaditá 
9. Ovocné víno, tzv. „čúčo“, na Slovensku sa vyrábalo z jabĺk – extrémne zdravé kvôli biologickým 

látkam prítomným v tomto víne – zdá sa, že reakcia je zásaditá 
10. Červené víno z ríbezlí, černíc, trniek... veľmi zdravé v malých množstvách – reakcia podľa toho, 

koľko tam dali cukru 
11. Strukoviny – hrach, šošovica, fazuľa (nie sója!!) - zásaditá 
12. Kakao - kyslá 
13. Trstinový cukor – asi neutrálna 
14. Každý deň zelenina hlavne v surovom stave, ale aj varená, pečená a pod. (ale bez cukru!) – 

zásaditá 
15. Ovocie má cukor a preto nie je isté, aké bude mať účinky na rôzne choroby – asi neutrálna až 

kyslá, neviem 
16. Ryby, hlavne sardinky, pretože tie sa nedajú chovať a sú preto ulovené v mori a sú teda 

ekologicky čisté – neutrálna až mierne kyslá 
17. Varená ryža – asi zásaditá, neviem 
18. Zemiaky – neutrálna 
19. Čierny chlieb - neutrálna 
20. Pohanka, krúpky, ovsené vločky – neutrálna až zásaditá 
21. Hydina ako kurčatá, kačky, husi, morky a pod – lepšie varené ako pečené. Nesmú byť však 

umelo chované a kŕmené antibiotikami a inými chemikáliami – relatívne zdravé ale aj tak  - 
mierne kyslá 

22. Biele víno – suché vína sú lepšie, ako sladké, ale reakcia je kyslá 
23. Pivo nepasterizované - kyslá 
24. Čistá voda - neutrálna 
25. Med – neutrálna až kyslá 

 
Potraviny, ktoré škodia, od najhorších po menej škodlivé, už všetko kyslá reakcia : 
1. Mozgy zvierat 
2. Vnútornosti zvierat 
3. Kravské mlieko a všetky kravské mliečne výrobky 
4. Umelé sladidlo Aspartam, ktorý sa nachádza vo všetkých sladkých priemyslových potravinách ako 
COCA-COLA, žuvačky, diétne potraviny bez cukru, sladkosti vyrábané priemyslovo vo väčších 
množstvách firmami, ktoré cukor nahradzujú umelým sladidlom, pretože je lacnejší 
5. Priemyselné chemické potraviny ako mäsové konzervy, zeleninové konzervy, čipsy, sušienky, 
čokolády a iné sladkosti a iné s konzervačnými látkami farbivami a inými chemickými svinstvami 
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6. Hovädzie mäso 
7. Ostrý alkohol 
8. Iné červené mäso ako divina a pod.  
9. Biela múka a všetko z bielej múky – koláče, chlieb, pečivo, cestoviny  
10. Cukor  
11. Bravčové mäso  
12. Hydina chovaná v priemyselných chovoch a kŕmená chemikáliami (záleží od množstva toxických 
látok obsiahnutých v mäse)  
13. Pasterizované pivo  
14. Bežné biele víno – je dosť možné, že kvalitné suché biele víno má zásaditú reakciu, neviem. 
Akékoľvek umelé lieky sú toxicky na vrchole pyramídy. Treba si uvedomiť, že prírodný vitamín C má 
síce to isté chemické zloženie, ako umelý vitamín C, avšak fyzikálna štruktúra je úplne opačná. Prírodný 
vitamín C lomí svetlo doľava, ale umelý doprava. To je charakteristické pre všetky umelo vyrobené 
látky. Všetky umelo vyrobené potraviny lomia svetlo pri prechode doprava, zatiaľ čo prírodné látky 
doľava. To musí mať na prírodný ľudský organizmus významný vplyv, pretože pre prírodný ľudský 
organizmus je umelá látka cudzia, ktorej sa musí zbaviť a musí byť pre organizmus príťažou. 
Preto akékoľvek vitamíny alebo lieky len mierne a v prípade nutnosti. 
 Konzervačné látky sú také látky, ktoré zabíjajú mikroorganizmy a sú teda toxické, doslova 
jedovaté na tieto mikroorganizmy. Takže je jasné, že tieto konzervačné látky musia byť toxické a 
jedované aj pre človeka! Človek má v tele asi 1,5 kg užitočných a dokonca pre život nevyhnutných 
baktérií. A ak si zabíjate tieto baktérie, tak sa páchate samovraždu... ale vy nevzdelaní tupci, to ani 
neviete! Najhoršie sú tie demokratické ženy.... Čím väčšie mesto, tým tie ženy kupujú viac 
konzervovaných jedál a konzervovaných polotovarov..... sú moderné..... a tak vraždia nielen svojho 
muža ale hlavne aj svoje deti. Pretože deti sú podstatne citlivejšie na tieto „konzervačné  jedy“, ako 
dospelý človek. A tiež akékoľvek dezinfekcie a čistenie v domácnostiach znamená, že používate jedy 
proti mikroorganizmom, ale tak zabíjate jedmi aj sami seba a hlavne svoje deti. 
 
Dôležitá poznámka : 
Už asi 15-20 rokov skoro nechodím do reštaurácii. Maximálne raz za mesiac. Skoro vždy, keď niečo 
zjem v reštauráciách, tak ma potom bolí žalúdok….. Myslím si, že je to kvôli tomu, že v reštauráciách 
podávajú pokazené mäso. Teda mäso po záruke. Myslím si, že nejakým spôsobom sa mäso po záruke, 
ktoré sa nepredá napr. v TESCO, sa dostane rôznymi cestičkami do reštaurácii a závodných a školských 
jedálni. V tržnej ekonomike je zisk a najnižšia cena pre kupujúcich „slobodných tržných demokratov“- 
pre tých hlupákov - „nirvána“. A tak všetci v reštauráciách kupujú to najlacnejšie, aj najlacnejšie mäso. 
Aj zákazníci kupujú to najlacnejšie….. o tom filozoficky podrobne pojednávam v mojej knihe 
„Slobodná tržná ekonomika je KATASTROFA“.  
Takže všetci tí tržne ekonomicky presvedčení, nevedomí a naivní, sa stravujú v reštauráciách… Neviem, 
prečo ma nikdy nebolí žalúdok, keď čokoľvek zjem doma. Zjem aj množstvo mäsa, na posedenia aj 
skoro pol kila, ale takého, ktoré nebolo po záruke, bolo čerstvé a teda toto mäso nebolo  pokazené… 
Chápete naivní, nevedomí a nevzdelaní „demokrati“, ako musíte mať zníženú imunitu, ak váš 
organizmus musí bojovať s jedmi a toxínmi, ktoré ste získali v reštaurácii ….. a závodných kuchyniach, 
a školských kuchyniach … ! Je jasné, že aj školské kuchyne kupujú to najlacnejšie mäso….  
Možno aj „posypovú“ soľ z Poľska……? A zasa, čo naše deti? Vy rodičia „magori“, vôbec Vás 
nezaujíma, čo Vaše deti jedia v tých školských jedálňach?? Serete na svoje deti?  
Neviete??, že najnekvalitnejšie základné potraviny sa predávajú práve do školských jedální?  
 Ale to  máte tú nekonečnú nirvánu – demokraciu Západného typu a konečné šťastie „slobodnú 
tržnú ekonomiku“... Chuji............. Vatikánski a demokratickí tupci! 
 
 
 
S pozdravom 
Pavol Peter Kysucký 
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